



- تميز جناح بروة خلال اليوم الثالث من فعاليات معرض سيتي سكيب العقاري.
- توقيع عقود تنفيذ إنشاءات مشروع بروة هيلز
- توقيع عقد إيجار المبنى الرئيسي في مدينة مواتر لصالح شركة الواحة للسيارات (وكالة جيتور)
- بروة العقارية تعلن عن توقيع عقود ايجار مع شركات وطنية في مدينة مواتر
- العقارية عبر شركتها التابعة "وصيف" توقع أكبر عقدين لتأجير سكن العمال مع شركتي "كيو كون" و "الخليج أسيا"
- إقبال كبير على تسجيل الاهتمام بمشروع "Barwa RealStakes".
- استمرار العروض الترويجية المميزة في العديد من مشاريع المجموعة

الدوحة 14 أكتوبر 2025:

توقيع عقود تنفيذ إنشاءات مشروع بروة هيلز

أعلنت بروة العقارية عن نجاح جناحها في جذب الكثير من زائري معرض سيتي سكيب خلال فعاليات اليوم الثالث والأخير من فعاليات سيتي سكيب العقاري. وقد قامت مجموعة بروة العقارية بتوقيع عقدًا مع شركة الهدى لتنفيذ أعمال البناء وفق أعلى معايير الجودة والمواصفات الفنية والعالمية.

ويتكون المشروع والواقع في منطقة جبل ثعلب من مرحلتين، وتشتمل كل مرحلة على مبنى مطل على حديقة مركزية بإجمالي مساحة بناء تبلغ 12,240 متر مربع، ويتضمن وحدات سكنية تحتوي غرفة نوم واحدة وبمساحة 81 متر مربع تقريباً وجميعها مخصصة للبيع، كما يحتوي المبنى على مساحات تجارية تشمل عدد 11 محل تجاري وأيضاً حمام سباحة وصالة ألعاب رياضية.

توقيع عقد إيجار المبنى الرئيسي في مدينة مواتر لصالح شركة الواحة للسيارات (وكالة جيتور)

وضمن فعاليات اليوم الثاني من معرض سيتي سكيب العقاري، فقد أعلنت بروة عن توقيع عقد إيجار المبنى الرئيسي والبالغ مساحته 9,890 متر مربع بمشروع مدينة مواتر لصالح شركة الواحة للسيارات، إحدى أبرز الشركات الرائدة في قطاع السيارات في دولة قطر والمنطقة، في مجال استيراد وتوزيع السيارات العالمية، كما تشتهر الشركة بخدماتها المتكاملة التي تشمل المبيعات وخدمات ما بعد البيع والصيانة وقطع الغيار، إلى جانب توفير حلول تمويلية مبتكرة تلبي احتياجات الأفراد والشركات على حد سواء. ويأتي هذا التعاون ليؤكد التزام المجموعة بتعزيز خيارات العملاء وتقديم أفضل العلامات التجارية والخدمات تحت مظلة واحدة.

ويعد مشروع مدينة مواتر هو المشروع الوحيد على مستوى الدولة المتخصص في الأنشطة المرتبطة بالسيارات المستعملة والحديثة من بيع وشراء وصيانة وخدمات متنوعة بما يساهم في حل مشاكل المرور والتكدس للسيارات داخل المدن، كما يساهم المشروع في توفير أفضل الحلول للراغبين في شراء السيارات من المواطنين والمقيمين وأيضاً الزائرين.



بروة العقارية تعلن عن توقيع عقود إيجار مع شركات وطنية تعمل بمجال السيارات

في مدينة مواطر

كما شهد جناح المجموعة، مراسم توقيع عقود إيجار مع عدد من الشركات الوطنية الكبرى في قطاع بيع السيارات، حيث أبرمت بروة العقارية اتفاقيات مع شركة ديار العز وشركة البريبي ضمن المرحلة الثالثة من مشروع مدينة مواطر، مما يعكس حرص المجموعة على تعزيز الشراكات مع القطاع الخاص ودعم الشركات الوطنية، وذلك من خلال تخصيص مساحات تأجيرية تبلغ 1,814 متر مربع لشركة البريبي و1,405 متر مربع لشركة ديار العز، ليلي احتياجاتها التشغيلية ويعزز نشاطها في قطاع السيارات.

نادي الوكرة يهدي قميصًا تذكاريًا لمجموعة بروة العقارية احتفالاً

بمرور 20 عامًا على تأسيسها

في لفظة رمزية تعبّر عن الشراكة الراسخة والدعم المتبادل، قدّم نادي الوكرة الرياضي قميصًا تذكاريًا مخصصًا يحمل شعار بروة العقارية بمناسبة مرور 20 عامًا على تأسيس المجموعة، وذلك خلال فعاليات اليوم الثالث من معرض "سيتي سكيب قطر 2025"، في جناح بروة المشارك بالمعرض

بروة العقارية عبر "وصيف" توقع أكبر عقدين لتأجير سكن العمال

مع شركتي "كيو كون" و "الخليج أسيا"

شهد اليوم الثالث من فعاليات معرض سيتي سكيب قطر 2025 توقيع شركة وصيف - الذراع التشغيلي لمجموعة بروة العقارية - أكبر عقدين في مجال إسكان العمال، وذلك مع كل من شركة كيو كون للمقاولات وشركة الخليج أسيا للمقاولات. وقد شملت هذه العقود تأجير وحدات سكنية في مشروع قرية مسيعيد للعمال وبروة البراحة للعمال ورأس لفان للعمال.

وقامت شركة كيو كون للمقاولات، بتوقيع عقد تأجير عدد من الوحدات السكنية في كل من مشروع قرية مسيعيد ومشروع بروة البراحة ومشروع سكن رأس لفان بإجمالي عدد وحدات بلغ (921) وحدة سكنية.



وبالنسبة لشركة الخليج اسيا للمقاولات، فقد قامت بتوقيع عقد إيجار عدد 236 غرفة سكنية.

وبموجب هذه العقود، سيتم توفير سكن متكامل لعدد 4,628 عامل ، ضمن بيئة سكنية حديثة ومتكاملة، تتوافق مع أعلى المعايير، مما يعزّز مكانة "بروة العقارية" كأكبر مطوّر للمشاريع السكنية العمالية في قطر والمنطقة.

إقبال كبير من زائري المعرض على تسجيل الإهتمام بالمنتج الجديد " Barwa "

"RealStakes"

وقد شهدت فعاليات اليوم الثالث من المعرض إستمرار إقبال الزائرين للاستفسار على المنتج الجديد للشركة "Barwa RealStakes"، والذي قامت بروة بفتح باب تسجيل الإهتمام له خلال فعاليات اليوم الثاني. حيث كانت بروة قد قامت ولمدة محدودة خلال فعاليات اليوم الثاني من المعرض بطرح عدد 1,069 حصة عقارية في إحدى الشقق بمدينة لوسيل وذلك فقط لتسجيل الإهتمام، وقد قام عدد كبير من الزائرين بتسجيل الإهتمام في قاعدة بيانات عملاء المجموعة ولعدد 3,611 حصة متجاوزاً العدد المعروض والذي كان يبلغ 1,069 حصة.

عروض ترويجية مميزة في العديد من مشاريع المجموعة

كما شهدت فعاليات اليوم الثالث من معرض سیتی سکیب ، إستمرار إقبال زائري المعرض على العروض الترويجية المتميزة التي طرحتها المجموعة للإيجار في بعض من مشاريعها مثل مشروع مدينتنا لسكن العائلات ومشروع الحي الأرجنتيني لسكن العمال وأيضاً مشروع بروة البراحة الخاص بسكن العمال والعاملات ومشروع مدينة مواتروغيرها من مشاريع المجموعة.

-انتهى-



- Barwa's pavilion stood out on the third day of the Cityscape Real Estate Exhibition.
- Signing of the construction execution contract for the Broya Hills Project.
- Signing of the lease contract for the main building in Madinat Al Mawater in favor of Al Waha Cars (Jetour Agency).
- Barwa Real Estate announces the signing of lease Contracts with national companies in Madinat Al Mawater.
- Through its subsidiary "Waseef," Barwa signs the largest worker housing lease contracts with, QCon, and Gulf Asia.
- Strong visitor interest in registering for the "Barwa RealStakes" project.
- Continuation of special promotional offers across several of the Group's projects.

Doha, 14 October 2025:

Signing of the Construction Execution Contract for Barwa Hills Project



Barwa Real Estate announced the success of its pavilion in attracting a large number of visitors during the third and final day of the Cityscape Real Estate Exhibition. The Group signed a contract with Al Huda Company to execute construction works in accordance with the highest standards of quality, technical specifications, and international benchmarks.

The project, located in the Jabal Thaileb area of Lusail City, will be executed in two phases. Each phase will feature a building overlooking a central garden, with a total built-up area of 12,240 square meters. The development will include one-bedroom residential units, each approximately 81 square meters, all designated for sale. In addition, the project will offer commercial spaces, including 11 retail shops, as well as a swimming pool and gymnasium.

Signing of the Main Building Lease at Madinat Al Mawater for Al Waha Cars (Jetour Agency)

On the second day of the Cityscape Real Estate Exhibition, Barwa Real Estate announced the signing of a lease agreement for the main building, covering an area of 9,890 square meters, at the Madinat Al Mawater Project in favor of Al Waha Cars, a leading company in Qatar's and the region's automotive sector. The company specializes in the import and distribution of international vehicles and is renowned for offering comprehensive services, including sales, after-sales support, maintenance, and spare parts, as well as innovative financing solutions tailored to the needs of both individuals and businesses. This partnership highlights Barwa Real Estate's commitment to enhancing customer options and providing the best brands and services under a single umbrella.

Madinat Al Mawater is the only development of its kind in the country, dedicated to activities related to both new and used vehicles, including buying, selling, maintenance, and various other services. The



project contributes to alleviating traffic congestion within cities while providing optimal solutions for citizens, residents, and visitors seeking to purchase vehicles.

Barwa Real Estate Announces Signing of Lease Contracts with National Companies Operating in Automotive Sales Sector in Madinat Al-Mawater

The Group's pavilion also hosted the signing ceremony of lease contracts with several major national companies in the automotive sales sector. During the event, Barwa Real Estate concluded agreements with DIAR AL AZZ and Al Bremai Company as part of the third phase of the Madinat Al Mawater Project. This reflects the Group's commitment to strengthening partnerships with the private sector and supporting national companies, with 1,814 square meters of rental space allocated to Al Bremai Company and 1,405 square meters to DIAR AL AZZ, catering to their operational needs and enhancing their presence in the automotive sector.

Al-Wakrah Club Presents Commemorative Jersey to Barwa Real Estate Group to Celebrate its 20th Anniversary

In a symbolic gesture reflecting their strong partnership and mutual support, Al-Wakrah Sports Club presented a commemorative jersey featuring the Barwa Real Estate logo to mark the Group's 20th anniversary. The presentation took place during the third day of the Cityscape Qatar 2025 Exhibition at Barwa Pavilion.

Broya Real Estate, through "Waseef," Signs Three Major Worker Housing Lease Contracts with, QCon, and Gulf Asia Companies



On the third day of the Cityscape Qatar 2025 Exhibition, Waseef Company, the operational arm of Barwa Real Estate Group, signed three major contracts in the field of worker housing with QCon Contracting, and Gulf Asia Contracting. These contracts cover the leasing of residential units at Mesaieed Workers' Village, Barwa Al-Baraha Workers' Village, and Ras Laffan Workers' Village.

QCon Contracting secured a lease for 921 residential units across Mesaieed Village, Barwa Al-Baraha, and Ras Laffan Workers' Housing.

Meanwhile, Gulf Asia Contracting signed an agreement for 236 residential rooms.

Under these contracts, fully integrated housing will be provided for approximately **4,628** workers in modern, comprehensive residential environments designed to meet the highest standards. This further consolidates Barwa Real Estate's position as the largest developer of worker housing projects in Qatar and the region.

High Visitor Interest in the New Product "Barwa RealStakes"

On third day of the exhibition witnessed a continued turnout of visitors inquiring about the company's new product, "Barwa RealStakes," for which Barwa had opened registration of interest during the second day's events. For a limited period during the second day of the exhibition, Barwa offered 1,069 real estate shares in an apartment in Lusail City for registration of interest only. A large number of visitors registered their interest in the Group's customer database for 3,611 shares, exceeding the offered number of 1,069 shares.

Special Promotional Offers Across Several Group Projects



On the third day of the Cityscape Exhibition, visitors continued to show strong interest in the special promotional offers presented by the Group for rental units across several of its projects. These included Madinatna project for family housing, the Argentinean Neighborhood Workers' Housing, Barwa Al-Baraha Workers' and Female Workers' Housing, and the Madinat Al Mawater Project, as well as other projects developed by the Group.

-Ends-